
ACTA DE LA REUNIÓ DE LA COMISSIÓ ACADÈMICA EXTRAORDINARIA DE LA 
FACULTAT DE BIOLOGIA 
 
Dia: 24 d’octubre de 2019  
Hora: 15:00 hores  
Lloc: A05  
 
Únic punt de l’ordre del dia:  
Gestió acadèmica davant les mobilitzacions 
 
Assistents: 
Rosa Araujo, M. Carmen Bergareche, Sílvia Busquets, Marta Camps, Empar Carrillo, Esteban Torné, 
Joan Carles Ferrer, Magdalena Grifoll, Albert Martínez, M. Dolors López, Francesc Oliva, Teresa 
Pagès, Manuel Reina, Xavier Remesar, Araceli Rosa, Maria Teresa Sauras, Maria Soley, Jordi 
Urmeneta.  
Convidats:  
Rosina Gironès, degana 
 
La degana explica la reunió que va tenir amb un col·lectiu d’estudiants en relació als fets del bloqueig a 
la Facultat. Ha explicat que l’acord al que havia arribat amb ells perquè desbloquegessin l’entrada eren: 

1. Aturar les classes de teoria de grau però no les demés activitats, per la complexitat 
organitzativa 

2. Avaluar el fet que els alumnes que optessin al dret de vaga poguessin acollir-se a l’avaluació 
única per evitar que la no assistència a les activitats avaluables els hi fes perdre nota. 
 
Desprès d’un ampli debat entre els membres de la Comissió Acadèmica, s’aprova el següent comunicat 
que serà enviat des del deganat a tot el professorat i es posarà en coneixement de l’alumnat. 

La Comissió Acadèmica de la Facultat de Biologia i l’equip deganal, recollint les 
peticions fetes per un col·lectiu d’estudiants, s’han reunit, i tractant de garantir els 
drets de tots els estudiants dins la normal convivència acadèmica, han pres els següents 
acord respecte la docència de l’actual semestre: 
1. Es prorroga el període per acollir-se a l’avaluació única fins el 19 de desembre de 
2019. Tots els alumnes que ho vulguin, podran acollir-se a aquesta avaluació única, 
seguint el que estigui establert al pla docent de cada assignatura. Aquells alumnes que 
ja han realitzat alguna activitat avaluable inclosa en l’avaluació continuada i 
decideixin acollir-se a l’avaluació única, implicarà que renuncien a les qualificacions 
obtingudes. 
2. Es demana, sempre que sigui possible, que es mantinguin les activitats docents 
programades al pla docent de cada assignatura. 

 
S’ha informat també que el Consell d’Estudis de Biologia ha decidit que les classes no donades, per la 
circumstància que estem debaten, no s’han de recuperar, i es criteri del professorat si alguna part del 
contingut no donat l’inclou en una altra sessió o bé ho dona per explicat. S’ha considerat que és criteri 
del professor, a pesar de que alguns membres de la Comissió han manifestat que els agradaria saber el 
que faria la majoria del professorat en cas de molt baixa assistència a classe. S’ha dit que cada professor 
ho ha decidir, segons el seu criteri. 
 
Sense més temes a tractar, s'aixeca la sessió a les 16,30 hores.  
 
 
La Secretària de la Comissió     Vist i Plau President de la Comissió 
Teresa Pagès                                Albert Martínez 


